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Närvarande

Ordförande Erik Broback
Vice ordförande Felix ”Putt” Uddén

Kassör Gabriel Berggren
Sekreterare Victor Salomonsson
Skyddsombud Mikael Eriksson

Informationsansvarig Hugo Spencer
Ordförande DP Lucas Kuszli
Ordförande F6 Sanna Berntsson

Ordförande FnollK Viktor Arvidsson
Ordförande SNF Beatriz Bento Hansson
Ordförande Foc Jonas Bohlin

Ordförande FARM Filippa Hultin
Kassör F6 Axel Flodal (Till §10)

Vice talman, sökande blodgruppen Mijo Thoresson (Till §7)
Sökande Gameboy Cassandra Svanbro (Till §5)

Organisatör FnollK, sökande Fabiola Matilda Hellström (Till §5)
Sökande Diverse Nina Ekelund (Till §5)
Sökande Diverse Ellen Åkermo (Till §5)

Sökande Bakisclubben Joel Kristensson (Till §5)
Sökande Bakisclubben Jacob Sandström (Till §5)

PR-chef DP Alexandru Golic (Från §15)

§1 Mötets öppnande Erik Broback öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Lucas Kuszli väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Cassandra Svanbro, Nina Ekelund, Ellen Åkermo, Joel Kristensson och Jacob
Sandström adjungeras in med närvaro- och yttranderätt.

§4 Fyllnadsval

§4.1 Gameboy Cassandra Svanbro är 20 år, går TM21 och har inte körkort. Hon söker Game-
boy för att hon tycker att det är kul att spela brädspel och att arrangera. Hennes
favoritspel är antingen Ticket to ride eller LasseMaja-spelet. Favoritvarianten
av Ticket to ride är Nordic. Det frågas om hon vill köpa in Göteborgsvarianten
till Focus. Det vill hon.
Beslut: Att fyllnadsvälja Cassandra Svanbro till Gameboy.

§4.2 Fabiola Matilda Hellström är 21 år, går F21 och har körkort. Hon söker Fabiola för att
det verkar vara ett väldigt härligt gäng och för att kunna främja kvinnor och
icke-binära på sektionen.
Nina Ekelund är snart 22 år, går F20 och har körkort. Hon söker Fabiola för
att hon snart går av JämF och gillar den typen av arbete. Hon har även lite
idéer för vad man kan göra samt vill vara sektionsaktiv. Bland annat så anser
hon att brudar och bärs kan utvecklas och vill även arrangera drink-alongs,
filmkvällar samt fler alkoholfria arrangemang.
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Ellen Åkermo är 21 år, går F21 och har körkort. Hon söker för att de sittande
och sökande verkar vara trevliga människor. Hon vill även skapa sammanhang
mellan kvinnor på sektionen. Vidare så tyckte hon att bastun som Fabiola
arrangerade förra året var väldigt rolig.
Beslut: Att fyllnadsvälja Matilda Hellström, Nina Ekelund och Ellen Åkermo
till Fabiola.

§4.3 Blodgruppen Mijo Thoresson är 22 år, går F19 och har körkort. Han söker för att han satt
förra året och kunde inte söka under sektionsmötet då han var reservsekreterare
när sekreteraren sökte. Hans blodgrupp är B+.
Beslut: Att fyllnadsvälja Mijo Thoresson till Blodgruppen.

§4.4 Bakisclubben Joel Kristensson är 19 år, går F22 och har inte körkort. Han söker för att han
gillar att baka. Hans favoritbakverk är Crème brûlée. Jonas säger att de grillade
Foc på sektionsmötet och frågar om de tänkte fortsätta med det. Joel svarar
att de skall ta lugnt hand om dem och grilla Styret istället.
Jacob Sandström är 21 år, går TM22 och har körkort. Han söker för att det blir
ett gott gäng. Han säger att han har aspat men var sjuk under sektionsmötet.
Han tycker att det skall bli kul att baka. Hans favoritbakverk är ryttarkakor
och säger att han gör dem bättre än Nyfiket. Han tycker även att choklad och
mint är gott. Han tänkte inte servera ryttarkakor på sektionsmötet då han inte
vill ge folk diabetes.
Nina Ekelund är 21 år, går F20 och har körkort. Hon söker för att det är kul att
baka. Favoritbakverket är marsipantårta. Hon påpekar även att det är första
torsdagen i mars idag.
Ellen Åkermo är 21 år, går F21 och har körkort. Hon söker för att hon gillar att
baka. Hon satt även förra året och tycker att Bakis är kul. Hon älskar choklad
och favorit bakelsen är Pernilla Whalgrens chokladtårta. Hon säger att den kan
göras till ett sektionsmöte om sektionen vill betala. Mikael säger att hon var
väldigt aktiv förra året i Bakis och undrar om det kommer bli tråkigt att sitta
med taggade människor. Hon svarar att det kommer bli bra då hon numera
även sitter i Fabiola.
Beslut: Att fyllnadsvälja Joel Kristensson, Jacob Sandström, Nina Ekelund
och Ellen Åkermo till Bakisclubben.

§5 Vegetarisk sektion Vi har fått fråga från F-spexet kring det nya beslutet om vegetarisk kost på
sektionen och om det gäller för dem. Mijo säger att det gör det men att det men
att man får fråga sig vilka av deras arr som räknas som arr i sektionens anda.
Alltså behöver de inte tänka på det när de endast arrangerar för sig själva. Erik
skall skriva ett mejl och förmedla detta till Spexet.

§6 Studentbarometern Årets studentbarometer har kommit in nu och Mikael redogör för resultaten.
Han säger att det är de sämsta resultaten på 7 år gällande om man skulle re-
kommendera Chalmers. Vi ligger dock över snittet i denna kategori. Vidare så
säger 95% av dem att de vill rekommendera Chalmers på grund utav student-
livet. Det som får sämst resultat på enkäten är tid för återhämtning och tid för
eftertanke. Det sägs även att kvinnor svarar sämre i alla kategorier. Ingenting
verkar sticka ut men det är de sämsta resultaten på 7 år.
Beatriz frågar om fler personer har svarat i år på grund utav våra incitament.
Mikael säger att det var 40% från F som svarade förra året men att det var
70% i år.
Mikael säger vidare att de skall ha ett möte inom KFM-området i eftermiddag
och prata om enkäten. Det skall även vara OSA-rond snart där Mikael skall
sitta med bland annat PA och ta fram en åtgärdsplan. Det som han personligen
har som hjärtefråga är att få bort examinerade moment från helger. Det sägs
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att om den nya duggan i Linalgen läggs på en lördag så har man ingen ledig helg
på hela första läsperioden på F och TM. Det sägs att programomläggningen
också skall diskuteras på detta möte.
Putt säger att han tycker att Jonathan lägger för mycket focus på mottagningen
när han har andra viktiga saker att fixa.

§7 Incidenthantering Mötet går bakom stängda dörrar.
Beslut: Att godkänna ordförandebelsutet att stänga av en viss person tills
dess att utredningen nått sitt slut.

§8 Verksamhetsplaner

§8.1 FARM Filippa presenterar FARM:s verksamhetsplan. Hon säger att den har ändrats
lite från förra året men är sammansatt av punkter från tidigare år. Mycket
handlar om att bevara verksamheten men även att göra fler lunchföreläsningar
och arrangemang.
Beslut: Att fastställa FARM:s verksamhetsplan för 2023.

§8.2 FnollK Viktor presenterar FnollK:s verksamhetsplan. Det sägs att den är lik föregående
års verksamhetsplan.
Beslut: Att fastställa FnollK:s verksamhetsplan för 2023.

§9 Flipperspel Ett nytt flipperspel har köpts in till sektionen. Det har därefter uppstått tve-
tydigheter i riktigheten av inköpet.
Jonas säger att de tycker att det har gjort rätt. Efter att sektionsmötet har
godkände deras verksamhetsplan där inköpet av ett nytt flipperspel stod med
så trodde de att det var okej. Han pekar även på kontraktet som skrevs med
Singh-piraterna där de stod att flipperspelen skall förvaltas av Focumateriet
så som Focumateriet anser rimligt. Till sist så säger han att inga pengar har
förlorats då de två maskiner som såldes såldes för mer än kostnaden av den nya
maskinen.
Axel säger att de inte har fått godkännande för att köpa en ny maskin utan
det som godkändes var att de får ha det som mål.
Jonas frågar om det var ett lika stort problem att sälja de andra maskinerna.
Axel svarar ja men att han inte tog upp det för att han inte brydde sig. Han
säger att ingen får lägga 75000 kr utan att ett beslut tas. Jonas säger att när
han frågat Styret så har de trott att det skulle vara okej. Erik säger att Styret
har varit positiva men att ingen budgetändring har lagts så processen gick för
fort.
Han frågar vidare vad Styret tycker om köpet. Mikael säger att den principiella
frågan inte är så stor då det är pengar som går runt och att det inte är någon
skillnad från att laga flipper.
Jonas undrar om vi kan ta ett ordförandebeslut om att ändra budget. Axel
svarar att de är till för brådskande beslut så tycker inte att det vore rätt.
Det sägs att spelet kanske behöver lämnas tillbaks. Jonas svarar att det inte
kommer gå att återlämna.
Erik säger att det har uppstått komunikationsproblem mellan oss. Han säger
även att vi har bokat in ett möte med inspektorn imorgon och skall avvakta
tills vi har pratat med honom.
Erik frågar om flipperspelet är försäkrat eller om vi bör flytta det tills frågan
klarar upp sig. Axel svarar att det är det genom en försäkring från kåren.

§10 Kärnstyrets aspbudget Erik säger att vi måste godkänna Kärnstyrets aspbudget innan aspningen bör-
jar och refererar till kallelsen där den var bifogad. Jonas säger att den ser fin
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ut.
Beslut: Att godkänna kärnstyrets aspbudget.

§11 Karaffer på Focus Erik har fått ett mejl av F-spexet om att köpa nya karaffer till Focus. Alla
tycker att det är en bra idé. Det sägs att vi bör ha karaffer i porslinssamlingen
men även ute på Focus. De på Focus bör inte ha handtag som kan gå sönder.
Erik skall mejla Spexet och berätta att vi skall fixa det vid nästa rustrunda.

§12 Lokalfrågan Erik säger att vi hade möte med SG Fysik i tisdags. De var inte väldigt posi-
tiva till att ta över Teknisk service utan hade viss kritik kring den förslagna
planritningen. De anser att Hilbert och halva mittendelen är är lika stora som
Teknisk service-lokalerna. Ett stort klagomål de hade var att det inte var en bra
arrangemangslokal. De tycker detta är extra viktigt nu när Isobaren, som är
en av GU:s andra arrangemangslokaler, skall försvinna. Det sägs att vi väntar
på att GU:s prefekt Måns skall komma fram med ett förslag.
Erik nämner även att den förra ordföranden har sett F-teknologer på Hilbert
samt vid andra tillfällen blivit av med saker ur sin kyl. Han bad oss ta med oss
detta till våra teknologer.

§13 Val av seniormedlem Erik förklarar att det har inkommit en förfrågan från Åke Andersson om att
bli seniormedlem. Det sägs även att han har blivit invald i Spidera på sektions-
mötet. Det förklaras att det innebär att man får sitta på poster samt komma
på sektionens arrangemang men man har inte rösträtt på sektionsmöten.
Beslut: Att godkänna att Åke Andersson blir seniormedlem.

§14 Runda bordet

§14.1 Foc Det finns ett nytt flipperspel.

§15 Övriga frågor

§15.1 FUM Erik säger att man kan söka till FUM och har blivit uppmanad att uppmana
folk att söka.

§15.2 Möte med PA och SYV Viktor säger att NollK har haft ett möte med F:s SYV och PA, Julie och
Jonathan. De sa bland annat att de vill att mottagningen är alkoholfri under
veckodagarna under MV3 och MV4. Nollk sa att de inte kommer att lägga för
mycket där. Jonathan rekommenderade att DP:s bastu inte skulle vara på en
vardag.
De diskuterade även phaddergrupperna. Jonathan hade helst sett att alla phad-
dergrupper lottas men han förstår argumenten som ges mot att det inte funge-
rar. Han sa att han inte ska inte driva denna frågan mer i år. Däremot så vill
han fortfarande ändra självskattningsforumläret. Han sa att om enkäten ser
ut som den gör nu så kan han inte bidra med pengar genom programbidraget.
Jonathan säger att den är mot lagen. Han har även pratat med en jurist. Det
handlar om lagring och överföring av överflödiga personuppgifter. Erik säger
att den inte inte bryter mot lagen. NollK skall kolla med en patet som har koll
på sånt här på kårnivå.
Viktor säger att de inte gillar att vi tolkar folks svar och placerar dem i grupper
efter det eftersom vi inte vet vad folk har för bakgrund. De gillar inte heller att
vi frågar om kön. Han säger att de nu pratar om att phaddergrupper skickar
in en beskrivning av sin grupp och så får de svara ja, nej eller kanske på om de
hade velat vara en del av gruppen. NollK skulle dock även vilja ha med några
frågor ytterligare.
De skall ta bort alla frågor som inte fyller någon roll. Jonathan vill inte heller
att de frågar om alkohol och han vill läsa igenom enkäten innan de skickar ut
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den. Jonas säger att den alltid har skickats till PA men att NollK som skickar
ut vad de vill och inte är bundna till PA:s feedback. Erik säger att NollK inte
skall känna sig tvingade att göra det som PA vill. Mikael säger vidare att det
är upp till dem att visa att enkäten är olaglig och att det inte är vi som skall
visa att den är laglig. Erik säger att de skall be om ett papper med referenser
till lagtexten så att vi kan ta ställning.
Det nämns att det togs ett sektionsmötesbelsut LP2 som fastställde att sek-
tionen inte vill att enkäten endast skall vara en lista av phaddergrupper med
motiveringar. Därför så bör inte NollK göra en sådan enkät oavsett vad PA
tycker. Vidare så är mycket av den informationen som de inte vill att vi frågar
om nyttig för att se till att Nollan trivs.
Det sägs att NollK bör prata med MK. Det sägs även att Styret kan ta kontakt
med KL.

§15.3 Student voice Beatriz ber alla att fundera på frågor till de blanka affischerna som kommer
med Student Voice.

§15.4 Mejl Sanna fick ett mejl om besökskvällen i slutet av mars från FREK. Hon undrar
om någon annan har fått ett sådant mejl. Det sägs att ingen annan har fått ett
sådant mejl.

§15.5 Städ Nästa vecka så skall Gabriel och Hugo städa styretrummet.

§16 Mötets avslutande Erik Broback avslutar mötet kl. 13:45!

Erik Broback
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Lucas Kuszli
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Verksamhetsplan FnollK 2023

1 FnollK’23 har som m̊al att alla Nollan som vill ska klara
första tentan

För att uppn̊a detta vill FnollK att de välfungerande räknestugorna ska fortsätta utvecklas.
Arrangemang ska läggas s̊a att Nollan i största m̊an har tid till sina studier. Även studierelaterade
arrangemang ska planeras och utföras. FnollK vill även uppmuntra phaddrarna till att hjälpa
Nollan att utveckla god studieteknik under mottagningsveckorna.

2 FnollK’23 har som m̊al att alla Nollan som vill ska hitta
en kompis

Arrangemang ska utformas s̊a att Nollan har möjlighet att umg̊as med och lära känna m̊anga
personer. Under mottagningen ska FnollK erbjuda tillfällen för Nollan att umg̊as med sin egna
phaddergrupp samt andra phaddergrupper.

3 FnollK’23 har som m̊al att utveckla de arrangemang som
sker under mottagningen

Med hjälp av underlag fr̊an tidigare år i form av utvärderingar fr̊an b̊ade tidigare FnollK och
andra sektionsföreningar vill FnollK 23 förbättra och förändra de arrangemang som behöver det.
FnollK skall även vara beredda för eventuella restriktioner.

4 FnollK’23 har som m̊al att bevara puffkulturen p̊a sek-
tionen

FnollK ser positivt till att l̊ata puffar hjälpa till p̊a olika arrangemang och kommer att jobba
med att upplysa sektionsmedlemmar om hur de kan hjälpa till och uppmuntra det.

5 FnollK’23 har som m̊al att Nollan ska lära känna Chal-
mers och dess föreningar p̊a sektionsniv̊a och k̊arniv̊a

Genom att promota olika föreningars arrangemang p̊a ett tydligt sätt och ge s̊a m̊anga föreningar
som möjligt plats i mottagningsschemat vill FnollK ge Nollan en chans att f̊a kontakt med
föreningar, kommitteer och funktionärer p̊a Chalmers.

6 FnollK’23 har som m̊al att utveckla arbetsfördelning och
arbetssätt inom kommittén

Med grund i föreg̊aende års utveckling av det gemensamma och postspecika arbetet vill FnollK
fortsätta utveckla arbetssättet inom kommitten för att underlätta nollK:s arbetsbelastning och
p̊a s̊a sätt bidra till en roligare mottagning, för b̊ade Nollan och FnollK.

7 FnollK’23 har som m̊al att mottagningen ska vara för
alla

Under mottagningen ska flertalet olika arrangemang utföras. Alla som vill ska vara välkomna att
delta p̊a s̊a mycket de vill. FnollK skall ha en medvetenhet och lyhördhet kring eventuella inslag
som kan p̊averka en upplevelse av uteslutning eller kränkning och motverka dessa.
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Verksamhetsplan FARM 2023

Bakgrund

Efter en l̊ang period av l̊agt söktryck är FARM nu fullsatt och motiverade att utveckla och
expandera verksamheten. FARM 2023 avser att fortsätta tidigare års arbete med att söka nya
och utveckla befintliga företagskontakter.

För att f̊a en bättre kontakt med studenter och öka intresset för FARM vill vi även fokusera en
del av v̊ar verksamhet p̊a interna evenemang inom Fysikteknologsektionen. Därtill skall FARM
2023 arbeta för att synas mer p̊a sektionen för att öka intresset för arbetsmarknadsrelaterade
fr̊agor samt arbeta för att även nästa års FARM ska vara fullsatta, bland annat genom att
använda Instagram som kontaktkanal.

Det övergripande målet är att FARM ska vara en stabil verksamhet för sektionen, bidragande
b̊ade ekonomiskt och med medlemsnytta.

Mål

FARM vill under kommande år:

1. Erbjuda sektionsmedlemmar m̊anga varierande arbetsmarknadsrelaterade arrangemang
och möjligheter att skapa företagskontakter för framtiden.

2. Bibeh̊alla, utveckla och skapa nya kontakter med m̊anga företag relevanta för F- och
TM-studenter för att nu och i framtiden underlätta FARMs arbete.

3. Stärka FARMs och Fysikteknologsektionens varumärke ut̊at och aktivt arbeta för att F-
och TM-studenter ska vara högattraktiva p̊a arbetsmarknaden.

4. Öka intresset för arbetsmarknadsrelaterade fr̊agor bland sektionens medlemmar.

5. Öka medvetenheten om och insynen i FARM:s verksamhet och arbete bland sektionens
medlemmar.

6. Förbättra kontakten med alumner, speciellt nyblivna, och lägga grunden för att i
framtiden kunna visa F- och TM-studenter vad som händer efter examen.

Strategi

FARM skall under året uppn̊a m̊alen genom att (siffrorna i hakparentes anger vilket m̊al som
punkten kopplar till):

i Arbeta för att skapa fler l̊angsiktiga avtal med företag samt aktivt söka nya
företagssamarbeten. [1,2,3]

ii Arrangera en arbetsmarknadsmässa för F- och TM-studenter, med fler företag än tidigare
år i en större lokal. [1,2,3,4]

iii Arrangera lunchföreläsningar, branschkvällar och liknande tillsammans med företag som
riktar sig mot F- och/eller TM-studenter. [1,2,3,4]

iv Underh̊alla tidigare etablerad databas av företagskontakter och säkerställa att denna
fortsatt blir av hög prioritet att underh̊alla i framtiden. [2]

v Synas p̊a och delta p̊a mottagningen och andra sektionsövergripande arrangemang, samt att
arrangera sektionsinterna arrangemang. [4,5]

vi Uppdatera aktuell statistik kring jobb och mastersval p̊a FARM’s hemsida, s̊a att b̊ade
studenter och företag lätt ska kunna hitta nyttig information. [1,2,3,5]
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vii Höra av sig till nyutexaminerade F- och TM-studenter för att direkt skapa nya kontakter
och f̊anga upp de som är intresserade av att bidra till sektionen. [2,6]

viii Undersöka intresset för att bedriva ett mentorskapsprogram p̊a fysiksektionen, bist̊a i att
starta upp ett s̊adant om intresse finns. [1,6]
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Styrets aspschema och aspbudget

22/23 Datum (Prel) Budget
Aspfika: 2023-03-20 350,00 kr
Post-Mys 2023-03-28 150,00 kr
Chillikväll: 2023-04-11 1 000,00 kr
VP: 2023-04-20 600,00 kr
Sektionsmöte: Ej bestämt 0,00 kr
Inval: Ej bestämt 300,00 kr
Överlämning: Ej bestämt 600,00 kr
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